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5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17. 04. 2023 

 

 

 

MUDr. Čeplíková: 

Ja mám jeden podnet od obyvateľov sídliska Stred, a opakovane sa sťažujú na špinavý 

podchod, ktorý ide od Agromilku, myslím, že tam je bankomat Slovenskej sporiteľni a potom 

myslím, že cestovná agentúra. Ja som tam aj bola pozrieť a naozaj je tam kopu smetí 

a myslím, žeby to trebalo dať trošku do pozornosti.  

 

PhDr. Čižmár: 

Samozrejme bude zvýšená hliadkovacia činnosť a takisto aj upratovanie v týchto priestoroch, 

zároveň aj tento priestor je už riešený v rámci investičného plánu mesta, tzn. budú sa niektoré 

priestory chrániť, monitorovať a zahradzovať ale tak, aby naďalej plnili svoju funkciu, len sú 

isté hluché miesta práve v celom tom komplexe, komplexu od niekdajšieho Obchodného 

domu Berehovo, ktoré sú ťažko dohliadateľné a hlavne v nočných hodinách spôsobujú 

niektoré osoby aj ten neporiadok. Takže určite mesto pristúpi k náprave a požiadam aj 

technické služby, prostredníctvom aktivačnej činnosti o zvýšený dohľad nad týmito 

priestormi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

TS mesta Trebišov 


